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Skovshoved 2024-08-21; 17:30-20:00 

Tidspunkt * Emne Ansvarlig Dokumenter 

17.30-17.35 G 

1. Godkendelse af dagsorden 
a. Velkommen til nye medlemmer af bestyrelsen 

I dag deltager der 3 elever i bestyrelsesmødet, hvilket bestyrelsen 
godkendte selvom der i forretningsordenen fremgår, at der er to 
elev-repræsentanter. 

Bestyrelsen lavede en kort præsentation. 

CH Dagsorden 

17.35-18.00 O 

2. Orientering fra Ledelsen 

a. Kort status på året der gik herunder indsatsområder 

Martin præsenterede sit blik på året, der er gået. Det er jo ikke det 
fulde skoleår Martin kan sige noget om, da han først startede på SH i 
oktober. 

Da Martin startede, prioriterede han tid på at være synlig og 
tilstedeværende i organisationen. At lære medarbejderne og 
arbejdsgangene at kende. Der skulle ansættes en ny viceskoleleder og 
etableres et samarbejde i det nye ledelsesteam. 

I det forgangne skoleår har vi etableret et nyt vikarsystem, en ny 
mødestruktur for medarbejderne, en ny ramme og system til 
fagfordeling. 

Vi har desuden arbejdet med skolens skemalægning på en ny og 
mere fleksible måde, og vi har uddannet lokale skemalæggere til alle 
årgangsteams. 

Vi har rammesat en skoledag med et fælles ringetidssæt, så alle 
elever og medarbejdere kan holde pause på samme tid. 

I det forgange skoleår startede vi en mellemformsklasse - Broen.  

 

b. Skoleårets opstart – generelt 

Vi har ansat 10 nye medarbejdere med start i dette skoleår, hvilket 
kræver en del af det onboarding-arbejde, vi skal lykkes med. Vi har 
etableret et mentor-mentee-samarbejde for alle nyansatte. 

Ledelsen havde fastsat et program på de fem arbejdsdage, som 
lærerne havde inden eleverne mødte ind til dette skoleår. Dette 
program havde som et centralt omdrejningspunkt, at alle 
medarbejdere fik et kompetenceløft ift. co-teaching. 

Der er god stemning i alle klasser og på alle årgange. 

I skolens mellemformsklasse Broen er der nu indskrevet 8 elever, som 
også er kommet godt i gang.  

 

c. Elevtal per klasse sammenlignet med juni 2023 

Der er udsendt et bilag som viser udviklingen i brutto-elevtallet fra 
sidste år til i år. Skolens elevtal er nu 599.  

MV Bilag 
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Bestyrelsen udtrykte bekymring for faldet i elevtal, set i forhold til 
elevernes trivsel, såvel som skolens økonomi.  

Ledelsen forklarede, at der særligt var en del frafald på 6. årgang, 
(nuværende 7. årgang), grundet kommunale skoleskift, valg af 
elitesport, fraflytning fra kommunen mm.  
 
Bestyrelsen stillede spørgsmål til frafaldet og arbejdet med trivsel på 
den pågældende årgang. Der var i skolebestyrelsen enighed om, at en 
elevafgang på 30 elever på en enkelt årgang, er stærkt bekymrende, 
særligt henset til at skolen tidligere har haft tilsvarende store 
elevfrafald i forbindelse med konstateret mistrivsel.  
 
Skolebestyrelsen finder, at en dybereliggende forklaring må afdækkes 
bedre, herunder både processen omkring og effekten af de 
trivselsindsatser som bliver iværksat. 

 

d. Personalesituationen – status på lærerdækning pr. 
klasse 

Der er som nævnt blevet ansat 10 nye medarbejdere til dette skoleår, 
men skolen mangler stadig at få besat en enkelt stilling. Denne 
forventes besat senest pr. 1. oktober. 

De nye medarbejdere er meget begejstrede for deres opstart på SH.  

 

e. Præsentation af skolens ledere samt MED-udvalg 

Skolens ledere er Martin (skoleleder), Anne (viceskoleleder), Sidse 
(afdelingsleder), Maria (GFO- og FC-leder), Line (afdelingsleder, 
Skolen på Strandvejen). 

MED-udvalget består af ledelsen, lærernes tillidsrepræsentant Peter, 
pædagogernes tillidsmand Hanne, skolens AMR Mathias samt to 
medarbejderrepræsentanter Iben (pædagog) og Jeppe (lærer). 

MED-udvalget udformer skolens retningslinjer og politikker.  

Line præsenterede Skolen på Strandvejen og den udvikling, som 
afdelingen står overfor. Både elevgruppen og dermed også 
medarbejdergruppen på Skolen på Strandvejen er vokset i det 
forgangne skoleår, og der er efterhånden lidt småt med plads. Dette 
er Line i dialog med forvaltningen om. 

Både børn og voksne på Strandvejen er kommet godt fra start i dette 
skoleår. 

 

f. Elevtal 7. årgang og evt. trivselsindsats 

Lukket punkt. 
 

18.00-18.15 O 

3. Orientering fra Formandskabet 

a. Årsberetning 

Bestyrelsen kommenterede det udkast til årsberetning, som 
formandskabet har udsendt som bilag til dette møde. 

Beretningen blev godkendt med få mindre rettelser. 

b. Året der gik 

Indeholdt ovenfor. 

RB/CH 

 

 

Bilag 

 

 

18.15-19.15 D 4. Strategi og retning for 2024/2025 MV/RB/CH 
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a. Ledelsens præsentation af indsatsområder 
2024/2025 

Omdrejningspunktet er de kommunale indsatsområder - Børn med 
særlige forudsætninger, teknologiforståelse og co-teaching . 

 
Vi har igangsat et arbejde med det formål at skabe mere kvalitet i 
frikvartererne. 

 
b. Opdatering på Sagsporteføljen 

Temaerne på den tidligere udarbejdede sagsportefølje er alle 
behandlet. 
Der blev derfor drøftet nye temaer til de kommende møder. 
Christina havde været igennem tidligere referater og fundet frem til 
følgende som foreslås behandlet på årets bestyrelsesmøder: 

Digital/analog undervisning 
Afgangskarakterer  
Arbejdet med fællesskaber og fælles 
undervisningsforløb på mellemtrinnet 
Samarbejdet mellem bestyrelsen og skolens 
medarbejdere 
Elevråd og elevdemokrati 
Skolen på Strandvejen – tilsyn og principper 
Elevfravær 
 
Indspark til punkter fra elevrådet: 
Et ønske om mere indflydelse på omlagte uger – 
herunder digital dannelse og uge 6 
Et ønske om mere indflydelse på de fysiske forhold på 
skolen, herunder: 
- Etablering af en elev-cafe  
- Tilbud om hygiejne-produkter på toiletterne 
 
Indspark fra medarbejderne: 
Fastholdelse 
Trivsel og fællesskab for medarbejderne 
 
Indspark fra den øvrige bestyrelse: 
Udskolingsbeskrivelse 
Børn med særlige forudsætninger 
Skærmforbrug – både i GFO, FC og på skolen generelt 
 
Der var opbakning til en strategidag for skolebestyrelsen 
i det første kvartal af dette skoleår. 
 
c. Status på bestyrelsesmøder 2023/2024 

Behandlet ovenfor 
d. Principper og tilsyn 

Behandlet ovenfor 
 

e. Princip for skærmbrug iht. Kommunale 
bestemmelser 

Ledelsen ønsker at etablere et udvalg som udarbejder et udkast til et 
princip for skærmbrug. Steen og Julie melder sig som medlemmer af 
udvalget fra Skolebestyrelsen. 

 
f. Ordensregler iht. Lovgivning 

Ledelsen kommer med et udkast, som behandles af skolebestyrelsen. 
Det er afgørende at ordensreglerne bliver udarbejdet i det 
kommende skoleår, da ordensregler er et lovkrav og skal præsenteres 
til elever og forældre årligt.  

 

Oplæg 

Bilag 
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g. Øvrigt 
Intet 
 

19.15-19.30 B 

5. Konstituering af bestyrelsen 
Bestyrelsen konstituerede sig således, at Rene er genvalgt 
som formand og Christina er genvalgt som næstformand – 
de arbejder som et samlet formandskab og har et stort 
ønske om kommunikation fra de øvrige 
bestyrelsesmedlemmer. 
 

RB  

19.30-19.45 B/O 

6. Udvalg 
a. Kost & sundhed 

Udvalget har drøftet mulighederne for at sikre, at der er et sundt 
madtilbud til 6. klasse og udskolingen på skolen. Udvalget har 
ligeledes drøftet, at et madtilbud kan styrke fællesskabet for 
eleverne, idet de på nuværende tidspunkt forlader skolen i 
frikvartererne og derved ikke samles på tværs af årgangene.  

Der ønskes elevrepræsentation i udvalget. De tre 
elevrådsrepræsentanter, som er medlemmer af skolebestyrelsen, vil 
gerne træde ind i udvalget. 

 

b. Data 

Der er lavet en opdateret version af årshjulet og overblikket over 
dataindikatorer. 

René har delt udvalgets arbejde med de øvrige 
skolebestyrelsesformænd. 

Vi følger dataårshjulet på dette skoleårs bestyrelsesmøder. 

 

c. Skole-hjem  

Der var ikke nyt. Udvalget arbejder videre efter input fra 
medarbejderne. 

 

MV/FP/RB/CH 

MV/RB/KJ 

MV/HS/CH/JL 

 

 

Bilag 

Bilag 

19.45-19.55 B 

7. Bestyrelsens  
a. Fællesmøde for skolebestyrelser d. 17. september 

Julie, Hanne og Martin deltager. 
 
b. Trafikkampagne skoleårets opstart 

Skolebestyrelsen har tidligere faciliteret en trafikkampagne – det 
drøftes hvorvidt dette skal sættes i stand igen. Ingen endelig 
beslutning. 

 
c. Årets mødedatoer 

Årets mødeplan blev godkendt. 
 

MV  

19.55-20.00  
8. Evt. 

Intet under evt. 
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*Signaturforklaring: 
G Godkendelse; P Præsentation; O Orientering; D Debat; B 
Beslutning; T Tilsyn 
 
Mødeleder: Christina Hansen (CH), næstformand 
Referent: Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
 
Skolebestyrelsens medlemmer: 
Christina Hansen (CH), næstformand 
Frederikke Mayerhofer (FM), elevrådsrepræsentant 
Frederikke Birke Pedersen (FP), forældrerepræsentant 
Frederikke Wesley (FW), elevrådsrepræsentant 
Hanne Frimann Sørensen (HS), forældrerepræsentant  
Julie Ryttov Damgaard (JD), forældrerepræsentant 
Katrine Loug Jagd (KJ), forældrerepræsentant  
Peter Baike (PB), medarbejderrepræsentant 
Rene Belsø (RB), formand 
Sanne Haugaard (SH), medarbejderrepræsentant 
Steen Bang Wilken (SW), forældrerepræsentant  
Thilde Mørk (TM), elevrådsrepræsentant 

Skolebestyrelsens suppleanter: 
Andreas Horwitz (AH), 1. suppleant 
Jane Frederikke Land (JL), 2. suppleant 
 
 
Skoleledelse og administration: 
Anette Slot (AS), administrativ leder 
Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
Helena Sophie Jensen (HJ), sekretær 
Katrine Sjødahl Andersen (KA), sekretær 
Line Staffeldt (LS), afdelingsleder af skolen på Strandvejen 
Maria Wolstrup (MW), GFO- og FC-leder 
Martin Villumsen (MV), skoleleder 
Sidse Joen (SJ), afdelingsleder 
 
Bestyrelsessekretariat: 
Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
Martin Villumsen (MV), skoleleder 

 


